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Referat  
Elevrådet ved Ås videregående skole 

Møtested: Auditoriet i 3.etg, F-blokka 

Dato: 09.10.2023 

Tid: 12.00-12.50 

Referent: Adriane 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Ideer fra innovasjonscamp 

2 Åpne plasser i elevrådet 

3 Saker fra klassene 

4 Besøk fra skolehelsetjenesten  

5 Eventuelt 

Elevrådets behandling av sakene:  
 

Sak 1 Ideer fra innovasjonscamp 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Elever melder seg på komiteer for å gjennomføre ideene. 

- Komiteen burde bestå av ulike linjer 

- Sende ut ideene til de ulike linjene det passer best til – som en skoleoppgave. 

- Aktivitetskomite i år, bruke de som komite for ideene. 

Hva ble bestemt: 

- Velge ut en komite, også fordele ideene utover linjene. 

 

Sak 2 Åpne plasser i elevrådet 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Noen åpne plasser, slik at vi får de gode engasjerte elevene som ikke ble tillitsvalgt 

- Kan bli for mange fra en linje, kan ha kriterier for antall fra hver linje.  

- Åpne møter, legge ut elevrådsmøteplanen. Alle elevene kan bli med på møte 

- Rullerende åpne plasser, oftere enn 1 år.  

- Søke på åpne plasser, elevrådsstyre tar avgjørelser hvem som får plassene. (tenker på linjer) 

- Åpne møter, ikke faste åpne plasser. De som engasjerer seg for sakene som blir tatt opp på 

det møte kan møte opp. 

- Åpne plasser må søkes om, åpne møter er at alle kan møte. 
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Hva ble bestemt: 

- Styret diskuterer temaet, før vi tar en avstemning. Diskuteres og bli kjent med saken, også 

komme tilbake til styret.  

- Elevrådet er for at vi skal ha endring i elevrådet, endringen blir da åpne møter. – 

elevrådsstyret tar det videre. 

Sak 3 Saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Mikrobølgeovn i G-blokka 

- Ønske om å opprette et volleyball lag, etter skoletid  

- Mer laktosefrie/glutenfrie matvalg i kantina  

- Ommøbleringa av kantina ikke funker. Skolen skal få en kantine komite  

- Skolemerch, endring. Interesse for dette også i år. Velge en komite for skolemerch, skal være 

elevstyrt mtp fremdrift. 

- Slutt på unisex doer – ha kjønnsdelte toaletter? 

- Ønske om å sette inn sofaer eller sittegrupper. Imellom c blokka og a blokka.  

- Sette inn flere sittemuligheter i c-blokka generelt. Klappstoler? 

- Vanndispenser i gymhallen 

- Lærerparkering – hvorfor kan ikke elever parkere på samme sted? 

- Alt for kaldt på skolen generelt 

- Ønsker klokker i alle klasserom 

- Gamle kantina – til aktiviteter. 

- Temadager  

- Flere ping-pong bord rundt på skolen 

Sak 4 Besøk fra skolehelsetjenesten  

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Fått 30 000kr til «gutteprosjekt», hvor hensikten er å få flere gutter til å oppsøke 

skolehelsetjenesten. 

- Bestilt foredrag av psykolog Didrik Hærland med tema «ungdomshjernen». 

- Skolehelsetjenesten ønsker innspill til «gutteuke» og innhold.  

- Mer tilgjengelig helsesykepleiere flere dager i uka. – på skolen  

- Synliggjøre helsesykepleierne mer  

Sak 5 Eventuelt 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Skal velges russestyre. Dette skal gå via skolens elevrådsstyre.  

- Opprettes en egen teamskanal for skolens avgangselever. 

- Ungdomsrådet i Nordre Follo søker nye medlemmer. Ved interesse ta kontakt med 

elevrådskontakt for mer informasjon. Frist 10.10.2023.  


